

S.I.T.E.M.S.H

INTERNATIONAL SOCIETY FOR SKIING TRAUMATOLOGY AND WINTER SPORTS MEDICINE



S.I.T.E.M.S.H

**XXX Congrès S.I.T.E.M.S.H : du 14 au 18 avril 2010
AVORIAZ – France**

Entre Mont-Blanc et lac Léman, Avoriaz est l'une des plus belles stations de sports d'hiver des Alpes françaises, au Coeur des Portes du Soleil.

La SITEMSH est la plus ancienne société scientifique concernant l'étude des pathologies médicales ou traumatiques liées aux sports d'hiver, leur traitement et leur prévention.

L'histoire de la SITEMSH débute dans les années 50, lorsqu'un groupe d'experts venant des alpes (Allemagne, Autriche, Italie, France, Suisse) se rencontrent pour aborder le thème des accidents survenant aux sports d'hiver. Ils fondent une nouvelle société : la SITEMSH dont le premier congrès a lieu à Chambéry-Courchevel en 1954 et le XXIX^e en Août 2009 à Termas de Chillan au Chili.



La Sitemsh a pour but de promouvoir l'échange international des données médicales dans le traitement et la prévention des accidents liés aux sports d'hiver.

Les thèmes abordés lors du XXX^e congrès à Avoriaz concerneront :

- la traumatologie des sports d'hiver : évolution épidémiologique, prise en charge, traitement des accidents et leur prévention
- les urgences extra-hospitalières en montagne : secours héliportés, modes d'immobilisation prise en charge de la douleur.

Contact : Dr. Marc-Hervé Binet – Centre Médical – 74110 Avoriaz

Tél : 04 50 74 05 42 - Fax : 04 50 74 07 58

Site Internet : www.sitemsh.org - E-mail : sitemsh@gmail.com

 Je désire présenter une communication :

Titre : _____

Dr. _____ Pays _____

E-mail : _____

 Je désire participer au XXX^e Congrès SITEMSH à Avoriaz (14/18 avril 2010)

Nom _____ Prénom _____

Adresse _____

_____ Pays _____

E-mail _____

A détacher et à retourner à SITEMSH - Centre Médical – 74110 Avoriaz

Date limite 31/12/2009

S.I.T.E.M.S.H

INTERNATIONAL SOCIETY FOR SKIING TRAUMATOLOGY AND WINTER SPORTS MEDICINE



S.I.T.E.M.S.H



XXX° Congrès SITEMSH AVORIAZ – France – 14 /18 april 2010

Avoriaz is one of the most beautiful winter ski resorts in the French Alps, situated in the "Portes du Soleil" between Mont-Bland and Lake Geneva.

SITEMSH is the oldest Scientific Society that is concerned with the medicine and winter sports injuries, their prevention and treatment. The history of SITEMSH started in the 50's when a group of experts coming from the Alpine Countries such as Austria, Germany, Italy, France and Switzerland met to exchange about ski injuries. They created a new society named : S I T E M S H. The first meeting took place in France (Courchevel) in 1954 and the XXIX in August 2009, in Termas de Chillan – Chile.



The Sitemsh promotes international exchange of medical experiences in treating and preventing winter sports injuries and mountaineering accidents.

The XXX° meeting in Avoriaz will concern :

- Winter sports traumas : epidemiology and evolution
- Coverage : injuries treatment and prevention
- Mountain and winter emergencies : helicopter transfers, first-aid on the slopes, immobilisation...

Contact : Dr. Marc-Hervé Binet – Centre Médical – 74110 Avoriaz
Tél : 04 50 74 05 42 - Fax : 04 50 74 07 58
Site Internet : www.sitemsh.org - E-mail : sitemsh@gmail.com

I plan to present a paper :

Title: _____

Dr. _____ Country _____

E-mail : _____

I plan to take part to the XXX° Symposium of SITEMSH in Avoriaz (14-18 April 2010)

Name _____ Surname _____

Home adress _____

_____ Country _____

E-mail _____

To cut off and return to SITEMSH – CENTRE MEDICAL – 74110 Avoriaz – France
Deadline : 31/12/2009